

2026/2027 Academic Year
Orientation Handbook

Year Opening Key Dates

Section	Event	Date	Time
Kindergarten	K1 New Students Orientation	Aug 27, Thursday Aug 28, Friday	09:00-11:00
	K2-K3 New Students Orientation	Aug 27, Thursday	09:00-11:00
	Parents' Meeting	Aug 29, Saturday	09:00-10:00
	Opening Ceremony	Sep 1, Tuesday	09:00-11:00
Primary	P1 New Students Orientation	Aug 27, Thursday	09:00-11:00
	P2-P3 New Students Orientation	Aug 27, Thursday	14:00-16:00
	P4-P6 Orientation Day	Aug 28, Friday	14:00-16:00
	P1-P3 Parents' Meeting	Aug 29, Saturday	11:00-12:00
	P4-P6 Parents' Meeting	Aug 29, Saturday	14:00-15:00
	P1-P3 Opening Ceremony	Sep 1, Tuesday	08:15-10:25
	P4-P6 Opening Ceremony	Sep 1, Tuesday	08:15-10:10
Secondary	S1-S3 Parents' Meeting	Aug 29, Saturday	16:00-17:00
	S1-S3 New Students Orientation	Aug 31, Monday	09:00-12:00
	Opening Ceremony	Sep 1, Tuesday	09:15-11:20

Other Information for Parents

1. Any fees paid to the school, especially prepaid tuition fees, are non-refundable unless the school is unable to provide the services.
2. The school processes all personal data in strict accordance with the lawful processing conditions under Article 6 of the Personal Data Protection Act. No additional notification will be provided.
3. During school-organized activities and events, photographs, audio, and video recordings may be taken and used for promotional, publicity, or academic purposes, and may be published online or in print. If you wish to opt out, please avoid areas designated for recording.
4. The campus is equipped with CCTV cameras to enhance safety and security.
5. The school regularly organizes outdoor activities to broaden students' horizons. Notices will be issued before these events, and parents can respond via provided reply slips.
6. Parents offering voluntary assistance are covered by basic medical expense coverage (up to MOP 20,000) and personal accident insurance (up to MOP 200,000). If you believe additional coverage is necessary, please consider procuring supplementary insurance independently.
7. All tuition fees, miscellaneous charges, placement fees, and applicable subsidies or scholarships are collected via direct debit.
8. Updates and registration submissions for the school and the Education and Youth Development Bureau are communicated through e-notices. Please check notifications regularly and respond promptly. Parents should also avoid sharing their EClass account passwords.
9. The school implements a BYOD (Bring Your Own Device) iPad program for students from Grade 1 to Grade 12. For both primary and secondary levels, the required models are Apple iPad Wi-Fi, Apple iPad Air Wi-Fi, or Apple iPad Pro Wi-Fi (All devices must be updated to the latest iOS version for the current academic year) with a screen size ranging from 9.7 inches to 11 inches, and a minimum storage capacity of 128GB or above.
10. Document Submission: Submit the Health Declaration Form (with copies of ID and Gold Card) at the start of school year; K1 and newly enrolled students in Macao must also provide copies of their Vaccination Certificate and Immunisation Record.
11. Medication at School: K1 to P2 students must have a completed "Student Medication List" for prescribed medicine; Chinese medicine or medication at special times must be administered by parents personally.

2026/2027
新學年需知

開學重要日期

	項目	日期	時間
幼稚園	家長會	8月29日(六)	09:00-10:00
	K1新生迎新日	8月27日(四)	09:00-11:00
		8月28日(五)	
	K2-K3新生迎新日	8月27日(四)	09:00-11:00
	開學禮	9月1日(二)	09:00-11:00
小學	P1-P3 家長會	8月29日(六)	11:00-12:00
	P4-P6家長會	8月29日(六)	14:00-15:00
	P1 新生迎新日	8月27日(四)	09:00-11:00
	P2-P3 新生迎新日	8月27日(四)	14:00-16:00
	P4-P6新生迎新日	8月28日(五)	14:00-16:00
	P1-P3開學禮	9月1日(二)	08:15-10:25
	P4-P6開學禮	9月1日(二)	08:15-10:10
中學	S1-S3 家長會	8月29日(六)	16:00-17:00
	S1-S3新生迎新日	8月31日(一)	09:00-12:00
	開學禮	9月1日(二)	09:15-11:20

其他家長須知事項

1. 凡向校方繳交之任何費用，尤其是預繳之學費，除校方不能提供相關服務外，所有費用一經繳交，恕不退回。
2. 校方將嚴格按照「個人資料保護法」第六條—個人資料處理的正當性條件處理學生之個人資料而不另作通知。
3. 學校舉辦之教學或舉辦任何活動，校方將會進行拍照、錄音及錄影，有關資料將用於推廣、宣傳、學術研究等方面，並會在互聯網、網頁或刊物公佈，倘不接受者，請自行迴避。
4. 本校校園設有閉路電視錄影裝置，以確保安全並加強校園安保管理。
5. 校方會定期組織同學參與校外活動以擴闊視野。有關通知將於在活動舉行前會發出，敬請家長留意並適時簽覆。
6. 倘協助校方擔任家長義工者，校方提供比照保險公司之醫療費用(上限澳門幣二萬)及人身意外(上限二十萬)，倘認為保額不足者，請自行購買保險。
7. 校方採用自動轉賬方式交收學生之學雜費、留位費、政府津貼、獎助學金等費用。
8. 本校及教青局註冊資料會以電子通告方式填報或更新，請留意通告，依時填報。家長勿將自己的eClass賬戶密碼告知學生或其他人士。
9. 本校小一至高中三年級推行BYOD iPad 計劃，中學和小學iPad 設備型號為：Apple iPad WiFi(需更新本年度最新IOS版本)、Apple iPad Air WiFi或 Pro WiFi (需更新本年度最新IOS版本)，屏幕尺寸為9.7 英吋至11 英吋，容量為128GB 或以上。
10. 健康文件提交：開學時交妥健康聲明書（連同身份證及金卡副本）；K1及新入澳學生須加置疫苗證明書。
11. 校內餵藥：幼初至小二生服處方西藥須填單《學生服藥單》，方可在學校內服藥。若屬中藥或特殊時間，則須家長親自到校餵藥。